
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 30. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1106
Kan ministeren oplyse, om udlændingemyndighederne i forlængelse af finans-
lovsaftalen for 2017 (punktet "En styrket inddragelse af opholdstilladelser") er
i gang med at undersøge hvor mange opholdstilladelser, der kan inddrages?
Hvornår forventer ministeren, at vi kan se flere resultater og hjemsendelser i
forlængelse af finanslovsaftalen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2016-17
UUI Alm.del  Spørgsmål 1106
Offentligt


